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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Onsdag d. 02.09.15, kl. 19 - 21 
Mødested: Hørby Skoleafdeling 

 
 

 

REFERAT 
 

 
1. 1. Deltagere 

- Louise Jæger Jeppesen  
- Lone Haugaard (ordstyrer) 
- Preben Hahn Sørensen 
- Henrik Hanghøj 
- Dan Christiansen(fraværende ved afbud) 
- Maibritt Ombo (fraværende ved afbud) 
- Charlotte Kramme 
- Thomas Kaptain 
- Mette Hejslet 
- Ulla Winther (fraværende ved afbud) 
- Rene Dehn 
- Michael Koch Sørensen 
- Kari Drengsgaard (referent) 
- Anette Nedermark 
- Christoffer, elevrepræsentant fra Stensnæs 

Skoleafdeling  
 
Fremtidig ordstyrerrækkefølge er vedhæftet som bilag 

 

 
2. Dialogmøde d. 21/9 – 15 
    - input til dagsordenen drøftes 
 

Politikerne vil gerne have indsendt spørgsmål in-
den selve mødet. Mulige spørgsmål blev drøftet 
såsom tolærerordning kontra kortere skoledag, læ-
rernes tilstedeværelse, tidspunkter for forældremø-
der, transport/skolebussen. Spørgsmål sendes til 
Anette Nedermark, der samler dem og sender dem 
videre. Deadline er d. 7. september kl.12 (det clea-
res med hele bestyrelsen inden(CC alle). Louise, 
Lone, Henrik, Charlotte, Thomas, Mette, Preben og 
Michael deltager på selve dagen.  

 Mette Hejslet formulerer spørgsmål vedr. to-
lærerordning   

 Lone Haugaard formulerer spørgsmål vedr. 
Regler for skoleudsættelse 

 Louise Jeppesen formulerer spørgsmål 
vedr. Skolebuskørslen, der betyder meget 
lange dage for eleverne, der ikke skyldes 
reformen  

 
3. Det fremtidige arbejde med prin- 
    cipper. 
   Hvordan griber vi det an? 
 

Paragraffen vedlagt som bilag til dagsordenen vedr. opga-
ven ifm. principper. Det drøftes næste gang mere indgå-
ende, hvordan de skal udarbejdes. Hvad skal principperne 
være til for? Udgangspunkt i værdier, der er fælles i distrik-
tet. Kan det vokse ud af et behov. Hvert bestyrelsesmed-
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lem prøver at gennemgå principper fra hver tidligere skole 
og sende relevante principper til Anette senest 20. sep-
tember, så det kan komme ud som bilag inden næste mø-
de. 

 

 
4. Skolerejser/lejrskole – hvad er 
bestyrelsens holdning til dette? 
Brugerbetaling? 
 

Lejrskole: skolen må opkræve en statslig fastsat sats for 
forplejning pr. dag pr. barn fra hjemmene. Skoler kan rejse 
gratis med DSB. Med overnatning, lærerløn, tillæg m.m. 
koster det ca. 1000,- kr. pr. barn for 5 dage. Derudover 
kommer indgangsbilletter til eventuelle museer eller lign. 
 
Skolerejse: her kan der opkræves forældrebetaling ud over 
til forplejning, da der ikke er undervisningspligt. Man kan 
fortsat rejse med DSB.  
 
Klassekasser og fonde blev drøftet i denne forbindelse. 
Enighed om, at klassekasser ikke vil være ønskeligt, pga. 
flytning af elever i løbet af skoleforløbet mange steder.   
 
Følgende drøftes yderligere: Der skal være en ensretning 
så vilkårene er lige i distriktet. På hvilke årgange giver det 
mening at komme afsted. Forskellige traditioner på de for-
skellige enheder.  
Forslag om følgende: 
1 – 2 overnatninger på 3. årgang i størrelsesordenen Ve-
sterskov  
4 overnatninger på 8. årgang i størrelsesordenen Køben-
havn  
Begge dele som skolerejser. 
Anette laver ud fra dette et forslag til et princip med en 
beregning på økonomien, det sendes ud til alle til godken-
delse. 
 

 
5. Aflysning af undervisning 
    Skal der åbnes mulighed for at  
    aflyse ydertimer i udskolingen? 
 

Hvor går grænsen for aflysning af undervisning? Hvornår 
er en vikardækning spild af ressourcer? Der skal som ud-
gangspunkt ikke aflyses timer i 0 – 6. årgang. Busproble-
matikken skal tænkes med ind 
Bestyrelsen mener, det er i orden lejlighedsvis at aflyse 
ydertimer, hvis dette kan harmonere med busafgange. 
Skolelederen følger op på omfanget af aflysninger, herun-
der om det er de samme klasser, der rammes ofte og at 
bestyrelsen holdes orienteret herom. 
 

 
6. Udpegning af person til deltagel-
se i sundhedspanel – bilag vedlagt 

 
Ingen ønsker at deltage, og der er en anden forælder fra 
andet distrikt, der har meldt sig, så vi behøver ikke udpege 
en repræsentant  

 
7. Orientering 
 

2.     – skolefotoaftale 

Odense Skolefoto kommer og tager billeder af alle børn i 
hele distriktet  
Digitale læremidler: fælleskommunal aftale med Gyldendal 
Økonomi i det nye skoledistrikt tages på som punkt på 
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3.     – digitale læremidler 
4.     – økonomi i det nye skoledistrikt 

 

næste møde. 
 

 
8. Evt.  

 Punkt til næste møde – skolebestyrelsens 
forum/redigeringsdel åbnes via Intra  

 N.B. opslag om skolepolitisk møde d. 3/9-15 
sendt ud af lærerkreds nord  

 Forslag om at de fire nye formand skal mø-
des og arbejde sammen (komme tættere på 
politikerne)  

 Skolebod – kommer på et senere møde 
som punkt 

 Reklamer fra foreninger på hjemmesiden – 
skal drøftes på senere møde – hertil også 
drøftelse af sponsorering og reklameskilte i 
denne forbindelse.  

 Forslag om deling af skolenavnet for Hørby-
Dybvad Skoleafdeling til Hørby Skoleafde-
ling og Dybvad Skoleafdeling.  

. 
 

 


